
  

  

RESUM CONSELL DE LA GENT GRAN  

 

Data: 3 de Novembre 2022. 

Lloc: Sala Ernest Lluch 

Hora: 10,30h.  

 

Assistents: 

Consellers: 

 M. Jose Arteaga Conseller a de Govern  Districte de Ciutat Vella. 

Jaume Tomillero. Conseller GM ERC 

Maria Chacon . Consellera GM Junts per Catalunya 

Julia Barea. GM Ciutadans.  

Serveis, Equipaments o ponents:  

Dolors Gabelli Casal Trueta 

Rosa Garcia Casal Correu Vell 

Judit Pla. Casal Tarradellas  

Mercé del Moral. PAPS  

Genis Bolivar Casal Comerç 

M. Rosa Sabanes. Casal Mediterrania 

Direcio de Serveis a les persones i el territori: 

Pilar Heras Tecnica DSPiT 

Assistents Representants de les Entitats del Barri: 

-Antonio Perez Casal Tarradelles 

-Luis Monzon. Associació Barceloneta Alerta 

-Angel Rodriguez. Aula Extensio Universitaria 

-Antoni Rios Sanchez. Vei 



 

 

Lourdes Alemany. Veïna  

Joaquim Cillero . Veí.  

Pepita Torrebadella. L´Abrigall dels Avis.  

Carmens Fuertes. Fundació tot Raval.  

 

 

Ordre del dia: 

1-Benvinguda de la Consellera 

2-Carlos Garcia Abalos ens explica el procés cap a la 6ena Convenció de les  Veus de les 

Persones Grans de Barcelona 

3- Situació actual dels casals GG al districte, a càrrec dels Coordinadors dels Casals i  la 

responsable del PAPS i dels mateixos usuaris.  

4-Torn Obert de paraules 

 

1-BENVINGUDA DE LA CONSELLERA:  

La Consellera dona la benvinguda a tothom, tot fent esment que molta gent ha 

disculpat  la seva presencia, ja que els dijous es molt mal dia, perquè solen 

haver-hi moltes activitats , i avui especialment hi ha activitats que impedeixen 

la participació a gent que sol venir als Consells.  

S´intentarà que a partir d´ara no es facin Conselles en dijous, per tal de facilitar 

al participació.  

Dona les gràcies a la gent Gran per l´esforç que estan fent, i dona les gracies a 

totes les direccions dels Casals per la seva magnífica feina que no ha estat gens 

fàcil.  

 

2-PROCES CAP A LA 6 ª CONVENCIO LES VEUS DE LA GENT GRAN DE BARCELONA 

Carlos Gracia explica que fa 20 anys d ela Primera Convenció, que es un espai on s´avaluen les 

polítiques municipal dels darrers 4 anys, i s´escolta la veu de les persones grans, amb les seves 

propostes.  

Els representats del Districte son el Sr. Angel Rodríguez i el Sr. Enric Mena.  

21 de Març hi haurà la Jornada de la Convenció, abans hi hauran diferents activitats 

 



 

 

1-Reflexió i debat: Jornada 16/11 

2-Intercanvis ciutadans:  

23/11: Cures  

18/01: edatisme 

21/02: Dreta  la mort digne.  

3-Activitats territorialitzades : a cada districte una activitat.  

Proposem parlar del projecte Acompanyament a la Soledat del Districte, ja que fa 10 anys.   

Cal apuntar-se a les activitats, tot i que seran d´aforament ampli, es limitat.  

 

El Sr. Rodríguez parla de la necessitat i la importància de participar en la Convenció perquè es 

un bon espai per fer sentir la veu de la GG.  

Hi haurà Sessions informatives sobre com apuntar-se ai fer servir el Decidim. Per tald e facilitar 

la participació, en la Web de la Convenció s´habilitarà un correu i un telèfon també, per a la 

inscripció.  

-El Sr. Antonio creu que tot ha de ser més fàcil i entenedor per la GG 

Demanda més activitats intergeneracionals i creu que la GG pot i ha de ser útil a la societat, i 

que cal que tècnics i polítics ho facilitem per tal de donar visibilitat a la GG.  

També demanda de hi hagi unes millores de condicions de vida per la gent gran més 

vulnerable.  

La Consellera respon que per tal de recollir possibles idees d´activitats , cal dirigir-se als 

directors i directores dels Casals, per tal de fer propostes, i materialitzar-les.  

I la Consellera com a política es compromet a seguir treballant políticament per la millora de 

les condicions de vida de la GG del districte.  

En Carlos comenta que a les Convencions sempre es parla de la millora de les condicions de 

vida de la GG: augment de pensions, llei   de la dependència Residencies GG etc... 

La Sra Alemany demana a qui s´ha de dirigir per a que atenguin a la GG a nivell d´higiene bucol-

dental.  

Se la informa que hi ha un servei per gent vulnerable i higiene buco-dental que es tramita a 

traves dels Centres de Serveis Socials.  

- 

 



 

 

 

3-SITUACIO DELS CASALS DEL DISTRICTE:  

Tot està a ple rendiment i s´ha tornat a l´activitat total.  

Tenim bars oberts amb cura i amb mesura i sempre vetllant per la salut de tothom.  

Les Directores dels Casals recorden que els casals som totes, professionals i usuaris i usuàries i 

entre tots hem mantingut l´esperit dels casals. 

Mercè del moral del PAPS: Cal reconstruir el que el Covid ens ha pres, i cal seguir vinculant a 

les persones grans i soles als equipaments , projectes i activitats que tenim al districte. Ja fa 

deu anys de l´inici del projecte i actualment estan participant en diferents projectes grupals  

com el de Musicoterapia i el de Capacitació digital.  

Es proposa de fer una celebració dels 10 anys de PAPS 

Les directores dels Casals expliquen com estan les escoles d´envelliment actiu i saludable.  

L´inici del projecte Radars a la Barceloneta, radars detecta la gent sola i , Paps vincula .  

Els grups en actiu de Jardineria a Barceloneta i el Raval, han començat amb força.  

Bona valoració de les Colònies GG  , les primeres desprès de la pandèmia . 

Els tallers de memòria estan plens i funcionant bé.  

I l´activitat física, i els Balls també funcionant amb normalitat.  

Es segueix insistint  la capacitació digital de la GG, tallers informàtica amb força gent .  

S´explica que s´està treballant per tal de potenciar un entorn estimulador per la GG, i anar 

sensibilitzant sobre el tema de la solitud, per tal de fer un bon itinerari de vida.  

 

4-RESUM ACTIVITATS DEL DISTRICTE: 

 La Consellera fa una repassada a totes els activitats que s´han fet a nivell de Districte per la 

Gent Gran : xerrades educació financera, les xerrades de prevenció del Cos de bombers, etc..  

S´explica com anat el tema de neteja intensiva dels espais de petanca del raval, i s´explica que 

s´està fent un estudi de tots els espais de petanca del districte. Per fer un Pla de millora.  

Consellera es compromet a seguir potenciant les activitats Inter generacionals tal i com s´ha 

demanat per part dels assistents i també canviar el dia de Consell, per tal que la GG pugui 

participar més. 

Acta realitzada per Pilar Heras.  

Secretaria Consell de Gent Gran del Districte de Ciutat Vella.  



 

 

 

 

 

 

 

 

  


